
1 	 任何人在接受於專業執業過程中行事的醫生診治時，明知而向該醫生	
提供任何關於該人並攸關暴露於或染上疾病的風險的虛假或具誤導性	
的資料，即屬犯罪。	
A person commits an offence if the person, when attended by a medical practitioner 
acting in the course of professional practice, knowingly gives to the medical practitioner 
any false or misleading information of the person that is relevant to the risk of exposure  
to or contracting the disease.

2 	 任何人犯第 1  款所訂罪行，一經定罪，可處第3級罰款及監禁6個月。	
A person who commits an offence under 1  is liable on conviction to  
a fine at level 3 and to imprisonment for 6 months.

3 	 在本條中 In this section －  
資料 ( information )就某人而言，指任何關於以下項目的資料 
information (資料) , in relation to a person, means any information about －
(a)	 該人到過的地方；	

the places where the person has been to;

(b)	 該人的病歷；或	
the medical history of the person; or

(c)	 該人與其他人的任何接觸。	
any contact between the person and other persons.

向醫生提供虛假或具誤導性的資料屬罪行
Giving false or misleading information to medical practitioner is an offence

病人須知
Important Notice to Patients

《預防及控制疾病(披露資料)規例》(第599D章)第4條	
Prevention and Control of Disease (Disclosure of Information) Regulation (Cap. 599D) Section 4

資料來源  Source: https://www.elegislation.gov.hk/hk/cap599D
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